
Anteckningar från SSSA
styrelsemöte 2023-01-12

Tid Torsdagen den 12 Januari 2023

Plats Videokonferens

Närvarande: 

Tomas Pettersson SM0JLZ ordförande Ulf Nordström SM5FXK sekreterare

Björn Pehrson SA0BXI Pierre Martin SA0PMA

Jonas Andersson SA0AML Thomas Boström SM0YOS

Mötet enades om att avhandla följande punkter

• Bestämma tid för årsmötet

• Klubbens framtid och styrelsens sammansättning

• Aktiviteter 2023

• Underlag för revision

Tid för årsmötet
Årsmötet hålls Söndagen den 26 februari kl 10:00. Mötet ska vara ett videomöte.

Klubbens framtid och styrelsens sammansättning.
Tomas och Ulf vill lämna sina uppdrag.

Valberedningen Thomas SM0YOS har skickat ut förfrågan till medlemmarna om de vill ställa upp 
som valbara till styrelseposter. Responsen har varit dålig. Tomas SM0JLZ vill inte att klubben läggs
ner, och kan tänka sig fortsätta som ordförande om ingen annan vill ta över.  Dock orkar inte Tomas 
vara lika drivande som tidigare, så klubben kommer i så fall drivas vidare fast med lägre 
ambitionsnivå. Mötet accepterade detta.

Björn erbjöd sig att ta över som sekreterare. Ulf och Björn kommer överens om hur överlämning 
sker.

Pierre föreslog att vi frågar Martin Quensel, SA0MAR om han kan ta en ledamot roll i styrelsen. Efter 
mötet kontaktade Pierre Martin Quensel, och svaret var positivt. Martin Quensel ställer upp som valbar till 
styrelseledamot.



Klubbaktiviteter
En utflykt till Sandhamn planeras under våren. Huvudsyftet är att sätta upp utrustning i lotstornet. 
Utöver det  passar vi på att ha lite trevligt tillsammans, såsom portabel aktiviteter och lunch i 
Sandhamn.. Vi har pratat om Sandhamnsutflykten på skärgårdsringen, och flera andra har uttryckt 
intresse för att vara med.

Det är svårt att hitta rätt person som kan öppna lotstornet. Därför kan vi i nuläget inte planera ett 
datum. Tidpunkten måste sannolikt styras av när lämplig person är tillgänglig.

Underlag för revision
Vår revisor Bosse Svanfeldt SM0SUQ, har uttryckt önskemål om att få underlag för hans revision i god tid 
före årsmötet. Pierre fick i uppdrag att skicka utdrag på räkenskaperna till Bosse

Actionpunkter
• Pierre: Fråga Martin om han kan  ställa upp som ledamot i styrelsen. Redan gjort.

• Pierre: Ge Ulf uppgift om antal betalande medlemmar.

• Jonas: Skicka räkning på 600 kronor för drift av repeatern till Pierre. (e-mail)

• Pierre: Skicka ekonomisk redovisning till revisorn
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